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BAYRAKLI BELEDİYE MECLİSİNİN 2024 YILI EKİM AYI TOPLANTISININ 
             04.10.2024 TARİHLİ III. BİRLEŞİMİNE AİT TUTANAK 
 
HAZIR BULUNANLAR : 
Belediye Başkanı  : İrfan ÖNAL 
Üyeler    : Mehmet Cengiz SARIOĞLU – Mustafa KARAMAN – Erkan 
ARSLAN – Leman TUNUS – İpek KUL – İsmail SARI – Yeliz ÇULHA – Sezer Cem 
BOZACI – Mehmet TOPTAŞ – Alim ÇANKAYA – Hasan AYDEMİR – Fikret KARABAĞ 
– Fatma AKÇAM – Erol GÜDÜCÜ – Murat Rıza ÇİFTÇİLER – Özgür İNLİ – Tolga 
CİRİTOĞLU – Haydar ÖZKAN – Yusuf METİN – Fatih YÜCESAN – Yasin TOK – Özlem 
AVCI – Latif AYDEMİR – Erdal SEYİTLER – Tufan AYSAN –  M. Ramazan DEMİR – 
Reyhan ÖZTÜRK – Emre DEMİR – Şener AVCİ – Dilek ÖZKAN ŞİMŞEK –Soner 
AKBULUT – Aydın KOÇ – Ali Osman ARSLAN – Mesut BİLGİN 
HAZIR BULUNMAYANLAR: Mert YAŞAR –  Erdem ÖKSÜZ – Muhammet ŞAHİN 
 
I. BAŞKAN TARAFINDAN MECLİSİN AÇILMASI VE MECLİSİN 
BİLGİLENDİRİLMESİ 
 
BAŞKAN- Değerli meclis üyelerimiz, değerli basın emekçileri, değerli, bürokrat 
arkadaşlarım Ekim Ayı Üçüncü Meclis birleşimini açıyorum. Özlem Hanım buyurun. 
 
II. GEÇMİŞ TOPLANTI TUTANAĞININ OYLANMASI 
 
Özlem AVCI- Oylanmasını talep ediyoruz. 
BAŞKAN- Geçmiş toplantı tutanağını oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oy 
birliği ile kabul edilmiştir. 
  
III. BİRİMLERİN ÖNERGELERİNİN GÖRÜŞÜLMESİ 
 

1- (TEMİZLİK İŞLERİ MÜDÜRLÜĞÜ-3146447) 27.10.2010 tarihi ve 27742 sayılı 
Resmi Gazetede yayımlanan "Atıksu Altyapı ve Evsel Katı Atık Bertaraf Tesisleri 
Tarifelerinin Belirlenmesinde Uyulacak Usul ve Esaslara İlişkin Yönetmelik" gereğince 
mesken ve işyerlerinin 2025 yılı tarife ücretlerinin belirlenmesi gerekmektedir. 2025 yılı 
tarife ücretlerinin uygulanması hk. 

BAŞKAN- Arkadaşlar bu maddenin de biraz aciliyeti var Biz direkt Büyükşehir’e önerge 
verecektik hatta artık bertaraf tesisimiz olmadığı için Büyükşehir ilçelerden talep ediyor. O 
sebeple arkadaşlarımız bir 5 dakika ara verebilirlerse, Büyükşehir’e gidecek. 
Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 
BAŞKAN- Acil. Yani kendi bütçemize geçmeden bütçe bir ek aslında cetveli Büyükşehir 
kendi meclisimizle geçilmesini istemiş. Evet, arkadaşlar 1 no’lu önergenin Plan Bütçe     
Komisyonuna havalesini oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oy birliği ile 
kabul edilmiştir. 
Emre DEMİR- Arayı şimdi verelim isterseniz. 
BAŞKAN- Tamam arayı verdik şimdi Mehmet Beyler görüşüyorlar. 
Meclise 5 dakika ara verilmiştir. 
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IV. İHTİSAS KOMİSYON RAPORLARININ GÖRÜŞÜLMESİ 
 
1- (PLAN VE PROJE MÜDÜRLÜĞÜ-3141083) Bayraklı İlçesi, Yamanlar Mahallesi, 
26M-2b ve 27M-3c pafta, 40285 ada 15 parselde kalan ve yürürlükteki 1/1000 ölçekli 
Uygulama İmar Planında "Park" olarak belirlenmiş alan ile bu parselin güneyinde 
"E:1.00 koşullu Lise" olarak belirlenmiş alanlar arasında yer değişikliği yapılarak; "Lise" 
alanının kuzeye kaydırılması ve güneyde "Belediye Hizmet Alanı" ve "Park" ayrılacak 
şekilde yeniden düzenleme yapılmasına ilişkin hazırlanan 1/1000 ölçekli Uygulama İmar 
Planı değişikliğinin kabulüne ilişkin "İmar", "Hukuk" Komisyonları (oy birliği) ortak 
raporu. 

İMAR - HUKUK KOMİSYONLARI ORTAK RAPORU 
 Bayraklı Belediye Meclisinin 01.10.2024 tarihli toplantısında komisyonlarımıza ha-
vale edilen 30.09.2024 gün ve 3141083 sayılı Plan ve Proje Müdürlüğü ifadeli Başkanlık 
önergesi İmar Komisyonu 02.10.2024,  Hukuk Komisyonunun 02.10.2024 tarihli toplantı-
larında incelendi. 

 Bayraklı İlçesi, Yamanlar Mahallesi, 26M-2b ve 27M-3c pafta, 40285 ada 15 
parselde kalan ve yürürlükteki 1/1000  ölçekli Uygulama İmar Planında "Park" olarak 
belirlenmiş alan ile bu parselin güneyinde "E:1.00 koşullu Lise" olarak belirlenmiş alanlar 
arasında yer değişikliği yapılarak; "Lise" alanının kuzeye kaydırılması ve güneyde 
"Belediye Hizmet Alanı" ve "Park" ayrılacak şekilde yeniden düzenleme yapılmasına 
ilişkin hazırlanan 1/1000  ölçekli Uygulama İmar Planı değişikliği 3194 sayılı İmar 
Kanununun 8/b maddesi ve 5216 sayılı Büyükşehir Belediye Kanununun 7/b maddesi 
uyarınca komisyonlarımızca oy birliği ile kabul edilmiştir. 

Sayın meclisin onayına arz olunur.  
 
Özlem AVCI- Komisyondan geldiği gibi oylanmasını talep ediyoruz. 
BAŞKAN- İlgili önergenin kabulünü oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oy 
birliği ile kabul edilmiştir. İsterseniz buna geçmeden arkadaşlar Mehmet Bey bir önceki gö-
rüştünüz mü? Karar aldınız. Tamam, oy birliği. Evet, arkadaşlar az önce birimlerden gelen 
önergelerimiz komisyonda görüşüldü. Bununla ilgili istiyorsanız bir kez daha okuyalım. 
 
3- (TEMİZLİK İŞLERİ MÜDÜRLÜĞÜ-3146447) 27.10.2010 tarihi ve 27742 sayılı Resmi 
Gazetede yayımlanan "Atıksu Altyapı ve Evsel Katı Atık Bertaraf Tesisleri Tarifelerinin 
Belirlenmesinde Uyulacak Usul ve Esaslara İlişkin Yönetmelik" gereğince mesken ve 
işyerlerinin 2025 yılı tarife ücretlerinin belirlenmesi gerekmektedir. 2025 yılı tarife 
ücretlerinin uygulanması hk. 
 

PLAN VE BÜTÇE KOMİSYONU RAPORU 
 

Bayraklı Belediye Meclisinin 04.10.2024 tarihli toplantısında Komisyonumuza havale edilen 
04.10.2024 gün ve 3146447 sayılı Temizlik İşleri Müdürlüğü ifadeli Başkanlık önergesi Plan ve 
Bütçe Komisyonunun 04.10.2024 tarihli toplantısında incelendi.  
 27.10.2010 tarihi ve 27742 sayılı Resmi Gazetede yayımlanan "Atıksu Altyapı ve Evsel Katı 
Atık Bertaraf Tesisleri Tarifelerinin Belirlenmesinde Uyulacak Usul ve Esaslara İlişkin Yönetme-
lik" gereğince mesken ve işyerlerinin 2025 yılı tarife ücretlerinin, Bayraklı Belediyesi Evsel Katı 
Atık Tarife Raporunda belirtilen miktarlar üzerinden uygulanması komisyonumuzca oy birliği ile 
kabul edilmiştir.  

Sayın Meclisin onayına arz olunur.      
 

BAŞKAN- Plan Bütçe Komisyonundan oy birliği ile geldi. İlgili önergenin kabulünü         
oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. 
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2- (MALİ HİZMETLER MÜDÜRLÜĞÜ-3136870) Bayraklı Belediyesi 2025-2027 yılı 
Bütçesinin kabulüne ilişkin "Plan ve Bütçe" Komisyonu (oy çokluğu) raporu. 
 

PLAN VE BÜTÇE KOMİSYONU RAPORU 
 

Bayraklı Belediye Meclisinin 01.10.2024 tarihli toplantısında Komisyonumuza havale 
edilen 25.09.2024 gün ve 3136870 sayılı Mali Hizmetler Müdürlüğü ifadeli Başkanlık öner-
gesi Plan ve Bütçe Komisyonunun 02.10.2024 tarihli toplantısında incelendi.   

 
 

BÜTÇE KARARNAMESİ: 
Madde 1 
Belediye birimleri için "(A) Ödenek Cetvelinde" gösterildiği gibi toplam 2.676.000.000,00 
TL'sı ödenek verilmiştir. 
 
Madde 2 
Belediye bütçesinin gelirleri "(B) Gelirlerin Ekonomik Sınıflandırması" cetvelinde gösterildi-
ği gibi toplam 2.676.000.000,00 TL'sı olarak tahmin edilmiştir. 
 
Madde 3 
2025 Yılı Gider Bütçesinde yer alan, 2.676.000.000,00 TL'sı ödenekler toplamına,  Gelir Büt-
çesinde tahmin edilen 2.676.000.000,00 TL'sı  gelirler  ile  kaynaklar karşılık gösterilmek 
suretiyle denklik sağlanmıştır. 
 
Madde 4 
Gelir çeşitlerinin yasal dayanakları (C) cetvelinde gösterilmiştir.  
 
Madde5 
(G) cetvelinde nicelik ve niteliği gösterilen yatırım projeleri için üst yönetici, hükmü  birden 
çok yılı kapsayan sözleşme yapmaya yetkilidir. 
 
Madde 6 
6245 sayılı Harcırah Kanununun 8'inci maddesi gereğince memur ve hizmetli olmayanların 
yurt içi ve yurt dışı gezi ve görevlerinde verilecek gündelik ve yol giderleri, bağlı  (H) cetve-
linde gösterilen miktarlar üzerinden ödenecektir. 
 
Madde 7 
Bütçe aşağıda belirtilen cetvellerden oluşur: 
    1- Bütçe Kararnamesi  

2 - Ödenek Cetveli (A)   
3 - Gelirlerin Ekonomik Sınıflandırması (B) Cetveli  
4 - Finansmanın Ekonomik Sınıflandırması Cetveli  
5 - Gelirlerin Yasal Dayanağını Gösterir ( C) Cetveli  
6 - Çok Yıllı Gider Bütçesi Cetveli  
7 - Fonksiyonel ve Ekonomik Sınıflandırma Düzeyinde İzleyen İki Yıl Bütçe Tahmini Cet-

veli  
8 - Çok Yıllı Gelir Bütçesi Cetveli  
9 - Çok Yıllı Finansmanın Ekonomik Sınıflandırması Cetveli   

 10 - Gelecek Yıllara Yaygın Yüklenmeleri Kapsayan Taahhütler (G) Cetveli  
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 11 - Memur Olmayanlara Verilecek Yollukları Gösterir (H) Cetveli   
 12 - İhdas Edilen Memur Kadrolarını Gösterir (K-1) Cetveli   
 13 - İhdas Edilen Sürekli İşçi Kadrolarını Gösterir (K-2) Cetveli   
 14 - 237 sayılı Taşıt Kanununa Göre Satın Alınacak Taşıtları Gösterir (T-1) Cetveli  
 15 - Mevcut Taşıtları Gösterir (T-2) Cetveli  
 16 - Ayrıntılı Harcama Programı 
 17 - Finansman Programı  
 18- Tarife Cetvelleri 
 
Madde 8 
Meclisçe kabul edilen bütçede ancak ilgili kanun ve yönetmeliklerde belirtilen usul ve esasla-
ra uyulmak suretiyle değişiklik yapılabilir. 
 
Madde 9 
Vergi, Resim, Harç ve Katılım Paylarının tahsil süreleri 2464 sayılı Belediye Gelirleri Kanu-
nu ile 1319 sayılı Emlak Vergisi Kanununda gösterilen zamanlarda tahsil edilecektir. 
 
Madde 10 
Kurum ve kuruluşlar ile kişilerden ivazsız bağış talep ve kabul etmeye, belediye adına Bele-
diye Başkanı yetkilidir. 
 
Madde 11 
Bu kararname hükümleri 01 Ocak 2025 tarihinde yürürlüğe girer. 
 
Madde 12 
Bu kararname hükümlerini üst yönetici yürütür. 
 
1-2025 MALİ YILI GİDER BÜTÇESİNİN BİRİM BAZINDA FONSİYONEL  
SINIFLANDIRMA BİRİNCİ DÜZEYİ TABLOSU: 
 
 

FONKSİYONEL SINIFLANDIRMA ÖNGÖRÜLEN (TL) 
01-GENEL KAMU HİZMETLERİ 1.710.750.400,00 
02 Özel Kalem Müdürlüğü 18.970.000,00 
05 İnsan Kaynakları ve Eğitim Müdürlüğü 1.033.658.000,00 
10 Bilgi İşlem Müdürlüğü 22.933.000,00 
18 Yazı İşleri Müdürlüğü 23.832.000,00 
20 Teftiş Kurulu Müdürlüğü 7.774.000,00 
25 Basın Yayın ve Halkla İlişkiler Müdürlüğü 25.284.000,00 
31 Destek Hizmetleri Müdürlüğü 81.830.500,00 
37 Mali Hizmetler Müdürlüğü 487.233.900,00 
50 Muhtarlık İşleri Müdürlüğü 5.030.000,00 
58 Arşiv Müdürlüğü 4.205.000,00 
03-KAMU DÜZENİ VE GÜVENLİK HİZMETLERİ 107.158.000,00 
24 Hukuk İşleri Müdürlüğü 19.312.000,00 
45 Zabıta Müdürlüğü 87.846.000,00 
04-EKONOMİK İŞLER VE HİZMETLERİ 391.618.600,00 
33 Fen İşleri Müdürlüğü 128.335.000,00 
38 Park ve Bahçeler Müdürlüğü 78.525.000,00 
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40 Ruhsat ve Denetim Müdürlüğü 14.187.000,00 
46 Veteriner İşleri Müdürlüğü 16.516.000,00 
55 Ulaşım Hizmetleri Müdürlüğü 154.055.600,00 
05-ÇEVRE KORUMA HİZMETLERİ 110.337.000,00 
43 Temizlik İşleri Müdürlüğü 96.655.000,00 
56 İklim Değişikliği ve Sıfır Atık Müdürlüğü 13.682.000,00 
06-İSKÂN VE TOPLUM REFAHI HİZMETLERİ 158.146.000,00 
32 Emlak İstimlâk Müdürlüğü 37.542.000,00 
35 İmar ve Şehircilik Müdürlüğü 49.042.000,00 
39 Plan Proje Müdürlüğü 10.054.000,00 
44 Yapı Kontrol Müdürlüğü 30.267.000,00 
59 Harita Müdürlüğü 20.645.000,00 
60 Etüt Proje Müdürlüğü 10.596.000,00 
07-SAĞLIK HİZMETLERİ 44.531.000,00 
41 Sağlık İşleri Müdürlüğü 44.531.000,00 
08-DİNLENME, KÜLTÜR VE DİN HİZMETLERİ 95.892.000,00 
29 Spor İşleri Müdürlüğü 32.026.000,00 
36 Kültür ve Sosyal İşler Müdürlüğü 51.190.000,00 
48 Kütüphane Müdürlüğü 12.676.000,00 
10-SOSYAL GÜVENLİK VE SOSYAL YARDIM 
HİZMETLERİ 57.567.000,00 
33 Fen İşleri Müdürlüğü 1.000.000,00 
38 Park ve Bahçeler Müdürlüğü 750.000,00 
42 Sosyal Yardım İşleri Müdürlüğü 47.906.000,00 
57 Afet İşleri Müdürlüğü 7.911.000,00 
TOPLAM 2.676.000.000,00 
 
 
2- GİDER BÜTÇESİNİN FONKSİYONEL SINIFLANDIRMASININ BİRİNCİ DÜZE-
YİNE GÖRE: 
 
Mahalli İdareler Bütçe ve Muhasebe Usulü Yönetmeliği gereği ve 2025 Mali Yılına ait Gider Bütçesi-
nin Fonksiyonel Sınıflandırmanın Birinci Düzey Kodlarında yapılan inceleme sonucunda;          
 
KOD GİDER TÜRÜ 2025 GİDER BÜTÇESİ (TL) 

01 Genel Kamu Hizmetleri 1.710.750.400,00 

03 Kamu Düzeni ve Güvenlik Hizmetleri 107.158.000,00 

04 Ekonomik İşler ve Hizmetler 391.618.600,00 
05 Çevre Koruma Hizmetleri 110.337.000,00 
06 İskan ve Toplum Refahı Hizmetleri 158.146.000,00 

07 Sağlık Hizmetleri 
 

44.531.000,00 
08 Dinlenme, Kültür ve Din Hizmetleri  95.892.000,00 
10 Sosyal Güvenlik ve Sosyal Yardım Hizmetleri 57.567.000,00 

    TOPLAM 2.676.000.000,00 
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3 – GİDER BÜTÇESİNİN EKONOMİK SINIFLANDIRMANIN BİRİNCİ DÜZEYİNE 
GÖRE:  
 
             Mahalli İdareler Bütçe ve Muhasebe Usulü Yönetmeliği'nin 10.maddesi gereği 2025 
Mali Yılına ait Gider Bütçesi Birinci Düzey Ekonomik Sınıflandırma Kodlarında yapılan in-
celeme sonucunda; 
 

 Gider Bütçesi 2.676.000.000.00.-TL olarak aşağıdaki tabloda belirtilmiştir. 
 

KOD GİDER TÜRÜ 2025 GİDER BÜTÇESİ (TL) 
01 Personel Giderleri 508.014.900,00 
02 SGK Devlet Primleri 60.424.000,00 
03 Mal Ve Hizmet Alımları 1.427.248.700,00 
04 Faiz Giderleri 30.000.000,00 
05 Cari Transferler   66.726.000,00 
06 Sermaye Giderleri 228.461.400,00 
07 Sermaye Transferleri   4.125.000,00 
08 Borç verme 100.000.000,00 
09 Yedek Ödenek 251.000.000,00 
    TOPLAM 2.676.000.000,00 
     
4-GELİR BÜTÇESİ BİRİNCİ DÜZEY GELİRLERİN EKONOMİK SINIFLANDIR-
MASI TABLOSU: 
 
           Mahalli İdareler Bütçe ve Muhasebe Yönetmeliği’nin 11.maddesi gereği 2025 Mali 
Yılına ait Gelir Bütçesi 1.düzey Ekonomik Sınıflandırma Kodlarında yapılan inceleme sonu-
cunda;  
 

Gelir Bütçesi 2.676.000.000,00.-TL olarak aşağıdaki tabloda belirtilmiştir. 
 
 

           
GELİRİN 

KODU 
AÇIKLAMA 2025 GELİR BÜTÇESİ (TL) 

01 Vergi Gelirleri 742.966.000,00 
03 Teşebbüs ve Mülkiyet Gelirleri 436.332.000,00 
04 Alınan Bağış ve Yardımlar ile Özel Gelirler 12.000.000,00 
05 Diğer Gelirler 1.334.990.000,00 
06 Sermaye Gelirleri 150.010.000,00 
08 Alacaklardan Tahsilat  ---- 
09 Red ve İadeler(-)  -298.000,00 
  TOPLAM  2.676.000.000,00 
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  5- 2025 MALİ YILI AYRINTILI HARCAMA PROGRAMI TABLOSU: 

 
                  

46.35.33 - BAYRAKLI BELEDİYESİ 

              
TL 

Ekonomik 
Kodlama Açıklama  

I. 3 AYLIK 
(Ocak-Şubat-

Mart)  

II. 3 AYLIK 
(Nisan-Mayıs-

Haziran)  

III. 3 AYLIK 
(Temmuz-

Ağustos-Eylül)  

IV. 3 AYLIK 
(Ekim-Kasım-

Aralık)  
TOPLAM 

I 
 

Miktar Oran  Miktar Oran  Miktar Oran  Miktar Oran  Miktar Oran 

 
01  

PERSONEL 
GİDERLERİ   127.003.725 %25  127.003.725 %25  127.003.725 %25  127.003.725 %25  508.014.900 %100 

 
 02 

SOSYAL GÜ-
VENLİK KU-
RUMLARINA 
DEVLET PRİMİ 
GİDERLERİ   15.106.000 %25  15.106.000 %25  15.106.000 %25  15.106.000 %25  60.424.000 %100 

 
 03 

MAL VE HİZ-
MET ALIM 
GİDERLERİ   356.812.175 %25  356.812.175 %25  356.812.175 %25  356.812.175 %25  1.427.248.700 %100 

 
 04 

FAİZ  GİDER-
LERİ   7.500.000 %25  7.500.000 %25  7.500.000 %25  7.500.000 %25  30.000.000 %100 

 
 05 

CARİ TRANS-
FERLER   16.681.500 %25  16.681.500 %25  16.681.500 %25  16.681.500 %25  66.726.000 %100 

 
 06 

SERMAYE 
GİDERLERİ   57.115.350 %25  57.115.350 %25  57.115.350 %25  57.115.350 %25  228.461.400 %100 

 
 07 

SERMAYE 
TRANSFERLERİ   1.031.250 %25  1.031.250 %25  1.031.250 %25  1.031.250 %25  4.125.000 %100 

 
 08 BORÇ VERME   25.000.000 %25  25.000.000 %25  25.000.000 %25  25.000.000 %25  100.000.000 %100 

 
 09 

YEDEK ÖDE-
NEKLER   62.750.000 %25  62.750.000 %25  62.750.000 %25  62.750.000 %25  251.000.000 %100 

TOPLAM   
 

669.000.000 %25  669.000.000 %25  669.000.000 %25  669.000.000 %25  2.676.000.000 %100 

 

  

     6-  2025 YILI GELİR BÜTÇESİNİN BİRİNCİ DÜZEYDE AYRINTILI FİNANSMAN PROGRAMI 
 

 

                   
46.35.33 - BAYRAKLI BELEDİYESİ 

              
TL 

 
Ekonomik 
Kodlama Açıklama  

I. 3 AYLIK 
(Ocak-Şubat-

Mart)  

II. 3 AYLIK 
(Nisan-Mayıs-

Haziran)  

III. 3 AYLIK 
(Temmuz-

Ağustos-Eylül)  

IV. 3 AYLIK 
(Ekim-Kasım-

Aralık)  TOPLAM 

        I   Miktar Oran  Miktar Oran  Miktar Oran  Miktar Oran  Miktar Oran 
  

 01 VERGİ GELİRLERİ   185.741.500 %25  185.741.500 %25  185.741.500 %25  185.741.500 %25  742.966.000 %100 
  

03  
TEŞEBBÜS VE MÜLKİYET 
GELİRLERİ   109.083.000 %25  109.083.000 %25  109.083.000 %25  109.083.000 %25  436.332.000 

%100 

 
 

 04 

ALINAN BAĞIŞ VE YAR-
DIMLAR İLE ÖZEL GE-
LİRLER   3.000.000 %25  3.000.000 %25  3.000.000 %25  3.000.000 %25  12.000.000 

%100 

  
 05 DİĞER GELİRLER   333.747.500 %25  333.747.500 %25  333.747.500 %25  333.747.500 %25  1.334.990.000 

%100 

  
 06 SERMAYE GELİRLERİ   37.502.500 %25  37.502.500 %25  37.502.500 %25  37.502.500 %25  150.010.000 

%100 

  
09 RED VE İADELER (-)   -74.500 %25  -74.500 %25  -74.500 %25  -74.500 %25  -298.000 

%100 

 
TOPLAM  

 
669.000.000 %25  669.000.000 %25  669.000.000 %25  669.000.000 %25  2.676.000.000 %100 
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SONUÇ OLARAK 
               
Bayraklı Belediyesinin 2025 mali yılına ait gider ve gelir bütçesi ile Tarife Cetvellerinin ilgili 
mevzuatlarına uygun olarak hazırlandığı anlaşılmış olup oy çokluğu ile kabul edilmiştir. 
 
BAŞKAN- Evet arkadaşlar şimdi 2025 yılı Bütçe ile ilgili söz almak isteyen meclis            
üyelerimiz var ise onlara da söz veririz arkadaşlar. Evet, Plan Bütçe Komisyonu başkanımız 
Mehmet Bey. 
Mehmet TOPTAŞ- Sayın Başkan, değerli meclis üyelerim, belediyemizin kıymetli çalışanla-
rı hepinizi saygıyla selamlıyorum. Değerli arkadaşlarım, 2025 yılı bütçemizle ilgili kitapçıklar 
sizlere dağıtıldı. Ben de bu konuda biraz bilgi vermek istiyorum ayrıntılı. Belediyemizin 2025 
yılı bütçesini görüşmek için buradayız. Yaklaşık 8 yıldır çift hanelerde çıkan enflasyon    
oranları 3 yıla yakın bir zamandır %50’lerin üzerinde seyretmiştir. Bu rakamlar TÜİK’in   
açıkladığı resmi rakamlardır. Bir de çarşıdaki pazardaki ve marketteki enflasyon var. Bu   
enflasyon hepimizin bildiği gibi resmi olarak açıklanan artışların çok çok üzerindedir. ENAK 
rakamlarına göre şu an ülkede yıllık enflasyon %89-90'lar seviyesindedir. Takdir edersiniz ki 
bu enflasyonlu ortamda kişilerin, ailelerin, şirketlerin, kurumların ve hatta devletlerin bütçe 
yapması, geleceğe ilişkin öngörülerde bulunması oldukça güçtür. Bu durum yapısal         
problemleri yıllardır çözülemeyen mahalli idareleri ve doğal olarak da belediyemizi doğrudan 
etkilemektedir. 5393 sayılı Belediye Kanunu, 5216 sayılı Büyükşehir Belediye Kanunu ve 
ilgili diğer mevzuatta yaşamın her alanında, her anında ve her noktasında büyük                
sorumluluklar yüklenmiş belediyelerin, bu sorumlulukları yerine getirebilmesi için mali    
kaynağı ve kurumsal kapasitesi ne yazık ki yeterli düzeyde değildir. Belediyelerin             
toplayabileceği gelirler kanun ve mevzuatta belirlenmiştir. Belediyelerin sınırları belirlenmiş 
ve bu gelirler dışında herhangi bir gelir kaynağı bulunmamaktadır. Oysaki belediyelerin    
giderlerinin yetki ve sorumluluk alanları dikkate alındığında bir sınır da bulunmamaktadır. Bu 
nedenle merkezi idarenin mahalli idare kuruluşların gelirini arttırmak için çalışma yapması 
elzem hale gelmiştir. Burada belediye yönetimlerine de büyük görev düşmektedir. Her ne 
kadar gelirleri hizmet potansiyellerini karşılamaktan uzak olsa da belediyeler kaynaklarını 
hizmetin önemi ve aciliyeti göz önünde bulundurularak her yurttaşın kamu hizmetlerinden eşit 
faydalanması gerekliliği ilkesinden sapmadan özenli kullanması gerekmektedir.                 
Belediyemizin 2025 yılı bütçesi ve performans programı aktardığım onca haksızlıklara ve 
güçlüklere rağmen ayakları yere basan, gerçekçi, kamusal menfaatler öncelenerek genel   
ekonomik parametreler Hazine ve Maliye Bakanlığı’nın 2025 yılı için öngörüleri dikkate  
alınarak titizlikle hazırlanmıştır. Belediyemizin 2024 yılında 1 milyar 729 bin 146 lira       
başlangıç ödeneğine 07.08.2024 tarih ve 87 sayılı meclis kararıyla 350 bin lira ek bütçe     
eklenerek 2024 yılı toplam bütçesi 2 milyar 79 milyon 146 bin lira olmuştur. 2025 yılı bütçesi 
2024 yılına göre toplamda %28 artış ile 2 milyar 676 bin lira olarak teklif edilmiştir. Bütçe 
kalemlerini teker teker incelersek; Personel Giderleri: 2024 yılı bütçesine göre %32 artış ile 
508 milyon 14 bin 900 lira. Bu kalemden 356 memur, 2 sözleşmeli personel, 17 kadrolu    
işçinin maaş ve ücretleri ödenmektedir. Sosyal Güvenlik Giderleri: 2024 yılı bütçesine göre 
%107 artış ile 60 milyon 424 bin lira. 356 memur, 2 sözleşmeli personel, 17 kadrolu işçinin 
Sosyal Güvenlik devlet primleri giderleri ödenmektedir. Mal ve Hizmet Alım Giderleri: 2024 
yılı bütçesine göre %33 artış ile 1 milyar 427 milyon 248 bin 700 liradır. Bu kalem ile       
ayrıntılı bilgileri aşağıda size sunuyorum. Faiz Giderlerimiz: 2024 yılına göre %41 azalış ile 
30 milyon liradır. Bu tutarın 9 milyon 551 bin 221 lirası banka kredi faizi, 20 milyon 448 bin 
779 lirası vergi borç yapılandırmasının faizidir. Cari Transfer Giderleri: 2024 yılına göre 
%114 artış ile 66 milyon 726 bin liradır. Bu kalemden sigorta ek karşılıkları, memur emekli 
ikramiye ödemeleri, dernek ve birliklere yapılacak ödemeler, paylar bu kalemden           
ödenmektedir. Sermaye Giderlerimiz: 2024 yılına göre %29 azalış ile 228 milyon 461 bin 400 
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liradır. Sermaye Transfer Giderleri: 2024 yılına göre %75 artış ile 4 milyon 125 bin liradır. Bu 
kalem sadece İzmir Kalkınma Ajansı’na bizim tarafımızdan gönderilen tutardır. Yedek     
ödenekler: 2024 yılına göre %127 artışı ile 251 milyon liradır. Bilindiği gibi yedek ödenek, 
kanun gereği toplam bütçe ödeneğinin %5’inden az %10'undan fazla olmamak üzere bütçeye 
konulmak zorunda olup, yıl içerisinde ortaya çıkabilecek öngörülemeyen ödenek ihtiyaçlarını 
karşılayabilmek için korunmaktadır. 2025 yılı bütçesi ile ilgili genel bir bilgi verdikten sonra 
toplam bütçenin %53’üne tekabül eden Mal ve Hizmet Alım Giderleri kalemiyle ilgili olarak 
detay bilgileri vermek istiyorum. Mal ve Hizmet Alım Giderleri için toplam 1 milyar 427  
milyon 248 bin 700 lira ödenek teklifinde bulunulmuş. Tek tek detaylarına baktığımızda 948 
milyon lira hizmet alımı kapsamında çalıştırılan KHK'lı personelin maaş ve ücretleri için  
konulmuştur. 814 işçi, 82 güvenlik personeli. 50 milyon lira hizmet alımı kapsamında       
çalıştırılan KHK'lı personele yapılacak kıdem tazminatı ödemeleri için. 72 milyon lira     
akaryakıt ve yağ alımları için konulmuştur. Belediye mülkiyetinde ve kiralık araçların     
akaryakıt ve yağ alımları, Doğançay Şantiye kalorifer yakıtı, jeneratör yakıtları, çim biçme 
makinesi yakıtları ve diğer iş makineleri için ayrılmıştır. 60 milyon lira Temizlik İşleri      
Müdürlüğü'nün çöp kamyonları araç kiralama gideri için. 50 milyon lira diğer hizmet alımları 
için, bu Spor Müdürlüğü kurs ve eğitimleri, Kültür Müdürlüğü kurs ve eğitimleri, Semt     
Evleri, Kız Yurdu hizmet alımları ve bazı hizmetler için. 50 milyon lira araç kiralama yıllık 
kiralama bedeli için, kamyon, kamyonet, motosiklet, su tankerleri ve benzerleri için. 32    
milyon 600 bin lira yıllık elektrik giderlerimiz için. 19 milyon 270 bin lira yiyecek, içecek ve 
yemek alımları için. 10 milyon 60 bin lira su alımları için. 20 milyon lira Park ve Bahçeler 
Müdürlüğü'nün bahçe malzemesi alımları ile yapım bakım giderleri için. 7 milyon 841 bin lira 
mahkeme harç ve giderleri ile sigorta ve diğer yasal giderlerdir. 3 milyon 873 bin lira ilan 
giderleri, 12 milyon 164 bin lira baskı cilt giderleri, 10 milyon 170 bin lira araçların yedek 
parça ve diğer malzeme ihtiyaçları için. 6,5 milyon lira temsil ağırlama, tören, fuar,           
organizasyon giderleri.    1 milyon 600 bin lira hizmet binası kiralama giderleri, kütüphaneler, 
kültür merkezi, semt evleri için. 2 milyon 463 bin lira temizlik malzemesi alımları. 3 milyon 
875 bin lira internet erişim bilgi abonelik giderleri ile tüketim mal malzeme giderleri için 
ödenek öngörülmüştür. 1 milyar 427 bin 248 liralık mal ve hizmet alımı giderlerinin          
detayında da görüldüğü gibi %70'lik kısmı hizmet alımı sureti ile istihdam edilen KHK'lı  
personel maaş ve ücret ve emekli olacak personelin kıdem tazminatından oluşmaktadır. Bu 
tutarın neredeyse tamamı KHK'lı personele yapılan toplu iş sözleşmesinden kaynaklı        
zamlardan meydana gelmektedir. 2025 yılı bütçesinin Bayraklımıza ve belediyemize hayırlı 
olmasını diliyor başta Mali Hizmetler Müdürlüğü olmak üzere emeği geçen tüm personel  
arkadaşlarıma teşekkür ediyorum. 
BAŞKAN- Teşekkürler. Evet, meclis üyem. 
Soner AKBULUT- Sayın Başkan, değerli meclis üyeleri hepinizi sevgi ve saygılarımla    
selamlıyorum. Sayın Başkan, öncelikle ben de yeni bütçemizin Bayraklımıza hayırlı olmasını 
diliyorum. Tabi burada bütçeyle alakalı bir takım incelemelerde bulunduk, bunları da burada 
hem meclisimizle hem de vatandaşlarımızla paylaşmak istedik. Şimdi açıklanan rakamlarla 
beraber personel giderleri ve mal ve hizmet alım giderleri totali 1 miyar 900 milyon civarında 
bir rakam yapıyor. Total rakamımız da 2025 yılındaki 2 milyar 600 milyon civarında. Yani bu 
rakamdan geriye bizim sadece maaş hizmet alımı dâhilinde çok az bir paramız kalıyor       
projelerimiz için. Şimdi bunları ben biraz inceledim 2025 yılında belediyemiz nelere zam 
yapmış, nerelere ne kadar dokunmuş bunları incelemek istedik. Sayfa 89’da kitapçığımızın 
Ruhsat ve Denetim Müdürlüğü’nün bir takım fiyatları var, bunlara bir dokunmak istedik. 
İkinci maddede ruhsat ücretlerinin ikinci maddesinde büfe ve bakkalların 2024 yılında 8 bin 
TL olan ücreti 2025 yılında 13 bin 200 TL’ye çıkmış. Hemen altında dördüncü maddede  
ikinci el eşya satış yeri, tıbbi malzeme ve medikal malzemeleri satış yeri, her türlü showroom 
yerleri, araç satışı hariç ve vale hizmeti irtibat ofisi her türlü sınıfsız iş yeri 10 bin TL iken 
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ruhsatı 16 bin 500 TL’ye çıkmış. Yine beşinci madde şarküteri, kasap, et balık ürünlerinin 
satıldığı yerler, manav, ev yemekleri satış yerleri, unlu mamul satış yeri, döner büfesi, tatlı 
satış yeri, fastfood satış yeri 12 bin TL’den 19 bin 800 TL'ye çıkmış. Yine altıncı maddede 
oyun salonunu, bilardo salonu, PlayStation salonu, internet salonu, oyun yeri, üçüncü sınıf 
kahvehaneler, üçüncü sınıf lokanta ve restoranlar, üçüncü sınıf pastaneler, kafeterya, çay   
bahçesi, kır kahvesi, döner salonu, pizza salonu, kebap salonu 17 bin TL’den 28 bin 50 TL'ye 
çıkmış. Yine arka sayfadan devam ediyorum 90. sayfadan dokuzuncu madde, market 20 bin 
TL'den 33 bin TL’ye çıkmış. Odyolog, psikolog, diyetisyen, fizyoterapist ve benzeri          
danışmanlık ofisleri, birinci sınıf berber ve kuaförler 26 bin TL’den 42 bin TL'ye çıkmış. Yine 
devam ediyorum Sayın Başkan, 92. sayfa madde sekiz; diğer çeşitli ücretler, vatandaşın talep 
ettiği numarataj belgesi bu yıl 600 TL iken 2025 yılında 2 bin 200 TL’ye çıkartılmış yaklaşık 
%270 küsuratlık bir zam oranı olmuş. Yine aynı maddenin (d) fıkrası kroki onay ücreti %300 
civarı bir zamla 2024 yılında 600 TL iken 2025 yılında 2 bin 500 TL’ye çıkmış. Yine 97.  
sayfadan devam ediyorum, İlan ve Reklam Vergisi. Burada birinci madde olarak dükkân,  
ticari ve müessese ve serbest meslek erbabınca çeşitli yerlere asılan ve takılan her çeşit levha, 
yazı ve resim gibi sabit bütün ilan ve reklamların ve beher metrekaresinden yıllık olarak 50 
TL’den 100 TL’ye direkt iki katına çıkmış. Dördüncü maddesinde ışıklı veya projeksiyonlu 
ilan ve reklamlardan her metrekare için yıllık olarak 60 TL'den 150 TL’ye çıkmış. 108. sayfa-
ya geliyorum burada madde 24, düğün salonu ve konferans salonu kiralama ücretleri. Havuz 
Düğün Salonu ücreti, bu hizmet devam edecek mi Sayın Başkan 2025 yılında? Üstteki      
havuzun restoranla alakalı burayla bir sıkıntımız var mı, yok mu? Öncelikle bunu öğrenmek 
istedim. 
BAŞKAN- Var. 
Soner AKBULUT- Devam edecek hizmetimiz. 
BAŞKAN- Hayır devam etmeyecek yani onu teknik arkadaşlar inceleyecek… 
Soner AKBULUT- Sağ olun Sayın Başkanım. Şehit Ümit Boz Düğün Salonu ücreti 6 bin 
TL'den 12 bin TL’ye çıkmış. Kazım Koyuncu Düğün Salonu ücreti 5 bin 400 TL'den 11 bin 
TL'ye çıkmış. Burada da gene yaklaşık %100 oranlarında bir artış mevcut. Hemen iki arka 
sayfası 108. sayfa burada özellikle de buna vurgu yapmak istedim, Bayraklı’daki genç       
kardeşlerimizin sizin de seçim zamanınızda birçok yerde kullanmış olduğunuz bir kelime   
vardı, bizim Bayraklı’daki genç kardeşlerimiz ne yazık ki sosyal tesislerden faydalanmak için 
Bornova’ya, Karşıyaka’ya, Bostanlı’ya çeşitli ilçelere gidiyor çünkü Bayraklı 2009 yılında 
kurulmuş ilçe ama ne gençlerimizin ortaokul çağındaki, lise çağındaki kardeşlerimizin hep 
beraber oturup bir alanda ders çalışacağı kütüphaneleri yok, eğlenecekleri sosyal tesisleri yok, 
turnuva yapacak bir internet kafeleri yok, var yoksa bir halı sahamız var burada, onlara da 
burada saatlik halı saha kullanım ücretine 250 TL'den 1000 TL’ye çıkmış. Burada bu kitapçığı 
inceleyince birçok yerlerinde tabi eksiklikler var ve birçok yerlerinde yine fahiş fiyat artımları 
var bunların da hepsini tek tek okumak istemedim. Elimizdeki verilen önergede burada ka-
lemlere ayrılan bütçeleri görüyoruz. Özel Kalem Müdürlüğümüze 18 milyon 970 bin TL   
bütçe ayrılmış. Hemen altında görüyoruz Kütüphane Müdürlüğümüze 12 milyon 676 bin TL 
bütçe ayrılmış. Hemen altında Fen İşleri Müdürlüğümüze 1 milyon ayrılmış. Yine 38. madde 
bir altı Park ve Bahçeler Müdürlüğü’ne 750 bin TL ayrılmış.  Bu sondan saydığım Kütüphane 
Müdürlüğü, Fen İşleri Müdürlüğü, Park ve Bahçeler Müdürlüğü üçünün toplamı Özel        
Kalem’e eşit değil Sayın Başkan. Efendim? 
Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 
Soner AKBULUT- Rakamları tekrar ediyorum. Kütüphane Müdürlüğü 12 milyon,  Fen İşleri 
Müdürlüğü 1 milyon,  Park ve Bahçeler Müdürlüğü 750 bin TL, Özel Kalem Müdürlüğü de 
18 milyon 970 bin TL. Bunların üçünün toplamı da Özel Kalem’e eşit değil. 
Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 
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Soner AKBULUT- Devam ediyorum, sayfaya devam ediyorum. 6. sayfada burada birinci 
maddede personel giderlerimiz var. Bu personel giderlerinin toplamı 508 milyon 14 bin TL. 
Bu 508 milyonu biz burada 4’e bölmüşüz. Her 3 aylık oranlara bölerek yılı 4’e bölmüşüz her 
3 aydan 3 aya da miktarlara bölmüşüz. Fakat burada gördüğümüz tabloda her 3 aydan 3 aya 
%25 oranda hiçbir rakamda sapma yok. Yani ben bu tabloya baktığımda anlıyorum ki biz 
2025 yılında personel giderlerimize hiçbir şekilde hiçbir ayda zam yapılmayacak. Her ay 
Ocak ayında nasılsa Aralık ayında da öyle son bulacak gibi görüyorum. Teşekkür ediyorum. 
Bu bütçeye de grup olarak ret verdiğimizi bir kez daha dile getirmek istiyorum. Bütçe        
hazırlanmasında emeği geçen arkadaşlarımıza da tekrardan teşekkür ederim. 
BAŞKAN- Evet. 
Emre DEMİR- Sayın Başkan, kıymetli üyeler hepinizi sevgiyle selamlıyorum. Sayın Başkan 
çok teknik bir konuşma yapmadan aslında dünü de içinde barındıran bir takım konulara     
değinmek istiyorum. Şimdi Mehmet Bey sağ olsun bir takım konuşmalar yaptı. Soner Bey de 
onun üzerine bizim grubumuzun düşüncelerini ifade eden bir takım konuşmalar yaptı. Tabi 
dün bir performans ve stratejik plan konuşuldu Bayraklı Belediyesi’nde. Yine Mehmet Bey 
bununla ilgili bir söz almıştı ve ben de, siz de işte burada konuşurken ben kümülatif           
toplamları bahsederken aslında ironi yaptım. Çünkü dünden bugüne gelen bir gelenek var 
meclis üyesi arkadaşlarımızda. Şu kitapçıkların hiçbirini incelemeden, şu kitapçıkların       
içeriğine bakmadan bürokrat arkadaşlarımızdan aldıkları bir takım metinlerle duygu ve     
düşüncelerini ifade etmeye çalışıyorlar ki dün de hiçbir reaksiyon alınmayınca sadece Sayın 
Başkan siz bir reaksiyon aldınız yukarıdan gelen bilgi ile sanırım, bu da ortaya çıktı. Şimdi 
dünkü performans ve dünkü performans ve stratejik planda Bayraklı'ya yapılacak hizmetleri 
konuştuk. Fakat elimizde de bir bütçe kitapçığı var. Buna neden ret verdiğimizi ifade edeyim. 
Hazırlayan arkadaşlarımıza da tekraren teşekkür ediyorum, emeklerine sağlık. Ama şu bütçe 
kitapçığıyla ilgili ki benim burada altıncı senem, en basit ve en yalın şekli ile hazırlanmış  
bütçe kitapçığı aslında, önceki dönemlerde böyle olmuyordu. Fakat şunu anlamamızı çok net 
gösterdi bize Bayraklı'da maalesef 2024 ve 2029 yılları arasında bu bütçe yönetimiyle İrfan 
Bey, Sayın Başkan hiçbir hizmetin gelmeyeceği, yeşil alanların artmayacağı, burada bir takım 
planlar üzerine konuşsak da bunların gerçekleşemeyeceği, maaşı ödemekte belki de maaşları 
ödemekte zorlanacağımızı göstermekte. Bu minvalde bir düşünce ile biz de bütçemize      
Bayraklı Belediyesi'nin 2025 yılı bütçesine ret oyu veriyoruz. Teşekkür ediyorum. 
BAŞKAN- Özlem Hanım. Konuşacak mısınız? 
Özlem AVCI- Sayın Başkanım, değerli meclis üyesi arkadaşlarım, öncelikle Emre Bey’in 
ben kitapçığı ayrıntılı bir şekilde incelemediğini, açmadığını görüyorum. Çünkü kümülatifin 
anlamını kendisi bilmiyor. Her yıl artarak, birikerek zaten oradaki rakamlar. 
Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 
Özlem AVCI- Tartışma ortamı değil bende sadece sizi bilgilendirmek için söylüyorum bunu. 
Araştırarak sizde şey yapın burada hani kimse açmadı yukarıdan bilgi alarak diyorsun o    
bağlamda söyledim. Onun dışında Başkanım, Soner Bey'in eleştirilerine de buradaki artışlarda 
da maalesef ki ülkede hiçbir şey her gün değerler arttığı için enflasyon yüksek olduğu için 
maalesef değerler de bu şekilde artışlar oluyor. Hiçbir yerde ekmeği bile aynı ücretle        
alamıyoruz. Herhangi bir şeyi aynı ücretle her gün aynı sabit olarak alamadığımız için bu   
rakamlar bu şekilde artıyor. Teşekkür ederim Başkanım. 
BAŞKAN- Teşekkürler. Arkadaşlar yani arkadaşlarımızın eleştirilerine hem açıklık           
getireceğiz hem yapıcı eleştirileri için de teşekkür ediyoruz. Arkadaşlar bütçede harcama   
kalemleri kendi anlayışımız, vizyonumuz doğrultusunda öngördüğümüz yatırım alanlarını 
içeriyor. Ancak şunu söyleyeyim ki bu fiyat artışları ile ilgili geçen seneye göre bu sene    
yapılan zamlar bizim inisiyatifimizle oluşan bir durum değil. Bayraklı Belediyesinin de    
Türkiye Cumhuriyetindeki bütün kamu kurumlarından bir farkı yok. O sebeple buranın denk 
bütçe ile yani gideni karşılayacak bir gelir hesaplamasıyla bu hizmetlerini sürdürmesi        
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gerektiğini sizler de biliyorsunuz. Ve o sebeple arkadaşlar elimizdeki faaliyet alanlarından 
gelir kalemlerimize kadar arttıramadığımız, oynatamadığımız, değiştiremediğimiz bütün   
durumların üstüne o açığı oradan kapatmak durumundayız. Bunlar da doğru, yarın bütçenin 
gerçekleşebilmesi Bayraklı’nın sağ olsun bürokratlarımızın yapmış olduğu çalışmadan öte 
Türkiye Cumhuriyeti Merkezi hükümetinin şu an sunmuş olduğu ekonomi politikasının ne 
kadar başarılı olacağıyla ilgili. Yani şunu söyleyeyim, bu rakamı tutturmak da bir marifet  
değil. Biliyorsunuz ki pandemi sonrasında bozulan ekonomi ile beraber yaşanılan ekonomik 
krizde, enflasyonun artmasıyla bütçelerimiz iki katına çıktı, üç katına çıktı ama sadece      
personel gideri %40’dan 60’lara 70’lere geldi. Bu sadece Bayraklı Belediyesi ile ilgili bir  
durumda da değil. Ülkenin şu an içinden geçtiği durumda asgari ücretten memnun olan var 
mı? Hiçbir kimse değil. Emeklinin aldığı aylıktan memnun olan var mı? Hiç birimiz değilizdir 
yani vicdanı olan hiçbir kimse buna iyi ki oluyor diyemez. Ve o sebeple arkadaşlar bazı    
durumların maalesef sonucunu Türkiye Cumhuriyeti'nin bütün vatandaşları ve bütün kamu 
kurum ve kuruluşları çekmek zorunda kalıyor. O sebeple arkadaşlar bunların                      
gerçekleşebilmesi performans bağlamında belediyenin tutturması sadece belediyenin başarısı 
olarak değil yine merkezi hükümetin orta vadeli şu an ekonomik politikamızın ne kadar    
başarılı olacağıyla ilintilidir. Bizler bu bütçeyi oluştururken hep dediğim gibi dikkat ettiğimiz 
en önemli özellik şu; kamu kurumuna gelen her bir kuruşu şeffaf bir şekilde, hesap verebilir 
bir durumda, kamunun hizmetine sunmak, hizmetine harcamak. Bununla ilgili keşke daha 
fazla imkanımız ve bütçemiz olsaydı da şu an %45 şu an bütçeleme tekniğinde hizmet olarak, 
mal ve hizmet kalemi olarak yatırım bütçesinde bulunan oran keşke daha fazla olabilseydi. 
Ama bunun sebebi arkadaşlar Bayraklı Belediyesi değil Bayraklı’da biliyorsunuz şu an emekli 
olan, çalışan arkadaşlarımızın yerine yeni istihdam bile alamıyoruz, yapamıyoruz. Çevre ve 
Şehirciliğe yazdık tasarruf genelgesi kapsamında çöp aracı çıkamıyorsa bile oradan emekli 
olan arkadaşımızın yerine bile birini alamıyoruz. Arkadaşlar açık yüreklilikle şunu            
söylüyorum; Bayraklı Belediyesi’nin her bir kuruşu kamunun yararına, kamunun hizmetine, 
şeffaf, adil bir şekilde harcanıyor ve anlatılıyor. Her bir kalem harcamamızın yine bütçeleme 
tekniğinin yanı sıra bütün arkadaşlarımıza şeffaf bir şekilde hem sunuluyor hem bunlar      
anlatılıyor. Bizlerin kamu adına yapacağı bana göre en başta tasarruf hesap verebilir bir bütçe 
tekniğiyle bir bütçenin oluşturulması ve iftiharla bunu arkadaşlarımızla beraber belirleyip 
yaptığımızı sizlere de bir kere daha yineliyorum. Şunu söyleyeyim birçok kalem saydı meclis 
üyemiz birçoğu öyle değil yani halı sahalar da dâhil olmak üzere şu an saatlik ücretler 400 
TL’den 480 TL’ye. Kafe işletmelerimizde açık olan ve yine bu kamunun parasıyla sübvanse 
edilen rakamlar karşılanabildiği kadar karşılanacak, karşılanamadığı rakamlar da maalesef 
fiyat farkı ya da güncelleme yapmadan zam olarak yansıyor. Kreşlerimizden tutun             
kafelerimizdeki tost fiyatlarına kadar, çay fiyatlarına kadar. Keşke imkânımız olsaydı da şu 
içinden geçtiğimiz ekonomik olumsuzluklarda başta yaş almış büyüklerimiz olmak üzere   
toplumun birçok kesimini hele ki ihtiyaç duyanlara ücretsiz verebilseydik. Ama arkadaşlar bu 
belediyenin de en temel hizmetlerini vermekle ilgili bir sorumluluğu olduğunu herkesin    
bilmesini istiyorum. Yani bu yapılan zamlar isteyerek değil bu belediyedeki temel hizmetleri 
sunmak, sürdürmek üzere yapıldığını da bütün Bayraklı’daki yurttaşlarımızın da bilmesi   
gerekiyor. Yani gönüle bakıldığında çok da fazlasını ister, çok daha ötesini ister ama bir    
gerçeğimiz var ki arkadaşlar Bayraklı Belediyesi olarak da temel hizmetlerimizi sürdürmek 
zorundayız. Düşüncenize saygı duyuyorum. Oy çokluğu kararı vereceğinizi söylediniz.     
Birazdan bütçe oylamasına geçilecek. Fikret Bey. 
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PLAN VE BÜTÇE KOMİSYONU RAPORU 
 

Bayraklı Belediye Meclisinin 01.10.2024 tarihli toplantısında Komisyonumuza ha-
vale edilen 25.09.2024 gün ve 3136870 sayılı Mali Hizmetler Müdürlüğü ifadeli Başkanlık 
önergesi Plan ve Bütçe Komisyonunun 02.10.2024 tarihli toplantısında incelendi.   

 
 

 
BÜTÇE  KARARNAMESİ: 
Madde 1 
Belediye birimleri için "(A) Ödenek Cetvelinde" gösterildiği gibi toplam 2.676.000.000,00 
TL'sı ödenek verilmiştir. 
 
BAŞKAN- İsim okunarak sanırım bütçenin ilk maddesini oylamamız gerekiyor. 
 
Başkan İrfan ÖNAL- Kabul. 
Mehmet Cengiz SARIOĞLU– Kabul. 
Mustafa KARAMAN– Kabul. 
Erkan ARSLAN– Kabul. 
Leman TUNUS– Kabul. 
İpek KUL– Kabul. 
İsmail SARI– Kabul. 
Yeliz ÇULHA– Kabul. 
Sezer Cem BOZACI– Kabul. 
Mehmet TOPTAŞ– Kabul. 
Alim ÇANKAYA– Kabul. 
Hasan AYDEMİR– Kabul. 
Fikret KARABAĞ– Kabul. 
Fatma AKÇAM– Kabul. 
Erol GÜDÜCÜ– Kabul. 
Murat Rıza ÇİFTÇİLER– Kabul. 
Özgür İNLİ– Kabul. 
Tolga CİRİTOĞLU– Kabul. 
Haydar ÖZKAN– Kabul. 
Yusuf METİN– Kabul. 
Fatih YÜCESAN– Kabul. 
Yasin TOK– Kabul. 
Özlem AVCI– Kabul. 
Latif AYDEMİR– Ret. 
Erdal SEYİTLER– Ret. 
Tufan AYSAN– Ret. 
M. Ramazan DEMİR– Ret. 
Reyhan ÖZTÜRK– Ret. 
Emre DEMİR– Ret. 
Şener AVCİ– Ret. 
Dilek ÖZKAN ŞİMŞEK– Ret. 
Soner AKBULUT– Ret. 
Aydın KOÇ– Ret. 
Ali Osman ARSLAN– Ret. 
Mesut BİLGİN– Ret. 



Sayfa 14 / 24 
 
 

 
BAŞKAN- Arkadaşlar bundan sonraki maddelerle ilgili de okunarak işaret yoluyla 
oylanmasını oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oy birliği ile kabul 
edilmiştir. Evet, arkadaşlar ilk maddemiz 23 kabul 12 ret ile oy çokluğuyla kabul edilmiştir. 
Madde 2 
Belediye bütçesinin gelirleri "(B) Gelirlerin Ekonomik Sınıflandırması" cetvelinde        
gösterildiği gibi toplam 2.676.000.000,00 TL'sı olarak tahmin edilmiştir. 
 
BAŞKAN– Oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla kabul      
edilmiştir. 
Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 
 
Madde 3 
2025 Yılı Gider Bütçesinde yer alan, 2.676.000.000,00 TL'sı ödenekler toplamına,  Gelir 
Bütçesinde tahmin edilen 2.676.000.000,00 TL'sı gelirler ile kaynaklar karşılık gösterilmek 
suretiyle denklik sağlanmıştır. 
 
BAŞKAN– Oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla kabul     
edilmiştir. 
Madde 4 
Gelir çeşitlerinin yasal dayanakları (C) cetvelinde gösterilmiştir.  
BAŞKAN– Oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla kabul     
edilmiştir. 
Madde 5 
(G) cetvelinde nicelik ve niteliği gösterilen yatırım projeleri için üst yönetici, hükmü birden 
çok yılı kapsayan sözleşme yapmaya yetkilidir. 
BAŞKAN– Oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla kabul      
edilmiştir. 
Madde 6 
6245 sayılı Harcırah Kanununun 8'inci maddesi gereğince memur ve hizmetli                
olmayanların yurt içi ve yurt dışı gezi ve görevlerinde verilecek gündelik ve yol giderleri, 
bağlı  (H) cetvelinde gösterilen miktarlar üzerinden ödenecektir. 
BAŞKAN– Oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla kabul     
edilmiştir. 
Madde 7 
Bütçe aşağıda belirtilen cetvellerden oluşur: 
    1- Bütçe Kararnamesi  

2 - Ödenek Cetveli (A)   
3 - Gelirlerin Ekonomik Sınıflandırması (B) Cetveli  
4 - Finansmanın Ekonomik Sınıflandırması Cetveli  
5 - Gelirlerin Yasal Dayanağını Gösterir (C) Cetveli  
6 - Çok Yıllı Gider Bütçesi Cetveli  
7 - Fonksiyonel ve Ekonomik Sınıflandırma Düzeyinde İzleyen İki Yıl Bütçe Tahmini 

Cetveli  
8 - Çok Yıllı Gelir Bütçesi Cetveli  
9 - Çok Yıllı Finansmanın Ekonomik Sınıflandırması Cetveli   

 10 - Gelecek Yıllara Yaygın Yüklenmeleri Kapsayan Taahhütler (G) Cetveli  
 11 - Memur Olmayanlara Verilecek Yollukları Gösterir (H) Cetveli   
 12 - İhdas Edilen Memur Kadrolarını Gösterir (K-1) Cetveli   
 13 - İhdas Edilen Sürekli İşçi Kadrolarını Gösterir (K-2) Cetveli   
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 14 - 237 sayılı Taşıt Kanununa Göre Satın Alınacak Taşıtları Gösterir (T-1) Cetveli  
 15 - Mevcut Taşıtları Gösterir (T-2) Cetveli  
 16 - Ayrıntılı Harcama Programı 
 17 - Finansman Programı  
 18- Tarife Cetvelleri 
 
BAŞKAN– Oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla kabul      
edilmiştir. 
Madde 8 
Meclisçe kabul edilen bütçede ancak ilgili kanun ve yönetmeliklerde belirtilen usul ve esas-
lara uyulmak suretiyle değişiklik yapılabilir. 
BAŞKAN– Oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla kabul      
edilmiştir. 
Madde 9 
Vergi, Resim, Harç ve Katılım Paylarının tahsil süreleri 2464 sayılı Belediye Gelirleri    
Kanunu ile 1319 sayılı Emlak Vergisi Kanununda gösterilen zamanlarda tahsil edilecektir. 
BAŞKAN– Oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla kabul      
edilmiştir. 
Madde 10 
Kurum ve kuruluşlar ile kişilerden ivazsız bağış talep ve kabul etmeye, belediye adına    
Belediye Başkanı yetkilidir. 
BAŞKAN– Oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla kabul      
edilmiştir. 
Madde 11 
Bu kararname hükümleri 01 Ocak 2025 tarihinde yürürlüğe girer. 
BAŞKAN– Oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla kabul     
edilmiştir. 
Madde 12 
Bu kararname hükümlerini üst yönetici yürütür. 
BAŞKAN– Oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla kabul     
edilmiştir. 
 
2025 MALİ YILI GİDER BÜTÇESİNİN BİRİM BAZINDA FONSİYONEL                    
SINIFLANDIRMA BİRİNCİ DÜZEYİ TABLOSU: 
 
02- Özel Kalem Müdürlüğü- 18.970.000,00 TL 
BAŞKAN– Oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla kabul     
edilmiştir. 
05-İnsan Kaynakları ve Eğitim Müdürlüğü- 1.033.658.000,00 TL 
BAŞKAN- Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla kabul edilmiştir. 
10-Bilgi İşlem Müdürlüğü- 22.933.000,00 TL 
BAŞKAN- Oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla kabul      
edilmiştir. 
18-Yazı İşleri Müdürlüğü- 23.832.000,00 TL 
BAŞKAN- Oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla kabul       
edilmiştir. 
20-Teftiş Kurulu Müdürlüğü- 7.774.000,00 TL 
BAŞKAN- Oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla kabul       
edilmiştir. 
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25-Basın Yayın ve Halkla İlişkiler Müdürlüğü- 25.284.000,00 TL 
BAŞKAN- Oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla kabul      
edilmiştir. 
31-Destek Hizmetleri Müdürlüğü- 81.830.500,00 TL 
BAŞKAN- Oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla kabul       
edilmiştir. 
37-Mali Hizmetler Müdürlüğü- 487.233.900,00 TL 
BAŞKAN- Oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla kabul      
edilmiştir. 
50- Muhtarlık İşleri Müdürlüğü- 5.030.000,00 TL 
BAŞKAN- Oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla kabul      
edilmiştir. 
58- Arşiv Müdürlüğü- 4.205.000,00 TL 
BAŞKAN- Oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla kabul      
edilmiştir. 
24- Hukuk İşleri Müdürlüğü- 19.312.000,00 TL 
BAŞKAN- Oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla kabul       
edilmiştir. 
45- Zabıta Müdürlüğü- 87.846.000,00 TL 
BAŞKAN- Oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla kabul       
edilmiştir. 
33-Fen İşleri Müdürlüğü- 128.335.000,00 TL 
BAŞKAN- Oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla kabul      
edilmiştir. 
38-Park ve Bahçeler Müdürlüğü- 78.525.000,00 TL 
BAŞKAN- Oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla kabul       
edilmiştir. 
40- Ruhsat ve Denetim Müdürlüğü- 14.187.000,00 TL 
BAŞKAN- Oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla kabul       
edilmiştir. 
46-Veteriner İşleri Müdürlüğü- 16.516.000,00 TL 
BAŞKAN- Oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla kabul      
edilmiştir. 
55-Ulaşım Hizmetleri Müdürlüğü- 154.055.600,00 TL 
BAŞKAN- Oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla kabul      
edilmiştir. 
43- Temizlik İşleri Müdürlüğü- 96.655.000,00 TL 
BAŞKAN- Oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla kabul      
edilmiştir. 
56- İklim Değişikliği ve Sıfır Atık Müdürlüğü- 13.682.000,00 TL 
BAŞKAN- Oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla kabul      
edilmiştir. 
32-Emlak İstimlâk Müdürlüğü- 37.542.000,00 TL 
BAŞKAN- Oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla kabul      
edilmiştir. 
35-İmar ve Şehircilik Müdürlüğü- 49.042.000,00 TL 
BAŞKAN- Oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla kabul      
edilmiştir. 
39-Plan Proje Müdürlüğü- 10.054.000,00 TL 
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BAŞKAN- Oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla kabul      
edilmiştir. 
44-Yapı Kontrol Müdürlüğü- 30.267.000,00 TL 
BAŞKAN- Oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla kabul      
edilmiştir. 
59- Harita Müdürlüğü- 20.645.000,00 TL 
BAŞKAN- Oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla kabul      
edilmiştir. 
60-Etüt Proje Müdürlüğü- 10.596.000,00 TL 
BAŞKAN- Oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla kabul      
edilmiştir. 
41- Sağlık İşleri Müdürlüğü- 44.531.000,00 TL 
BAŞKAN- Oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla kabul      
edilmiştir. 
29-Spor İşleri Müdürlüğü- 32.026.000,00 TL 
BAŞKAN- Oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla kabul      
edilmiştir. 
36-Kültür ve Sosyal İşler Müdürlüğü- 51.190.000,00 TL 
BAŞKAN- Oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla kabul      
edilmiştir. 
48- Kütüphane Müdürlüğü- 12.676.000,00 TL 
BAŞKAN- Oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla kabul      
edilmiştir. 
33-Fen İşleri Müdürlüğü- 1.000.000,00 TL 
BAŞKAN- Oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla kabul      
edilmiştir. 
38-Park ve Bahçeler Müdürlüğü- 750.000,00 TL 
BAŞKAN- Oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla kabul      
edilmiştir. 
42-Sosyal Yardım İşleri Müdürlüğü- 47.906.000,00 TL 
BAŞKAN- Oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla kabul       
edilmiştir. 
57- Afet İşleri Müdürlüğü- 7.911.000,00 TL 
BAŞKAN- Oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla kabul       
edilmiştir. 
TOPLAM- 2.676.000.000,00 TL 
BAŞKAN- Oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla kabul       
edilmiştir. 
 
GELİR BÜTÇESİ BİRİNCİ DÜZEY GELİRLERİN EKONOMİK SINIFLANDIRMASI 
TABLOSU: 
 
01-Vergi Gelirleri- 742.966.000,00 TL 
BAŞKAN- Oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla kabul      
edilmiştir. 
03-Teşebbüs ve Mülkiyet Gelirleri- 436.332.000,00 TL 
BAŞKAN- Oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla kabul       
edilmiştir. Bunlar bizim gelirlerimiz bu arada harcama değil yani bunun neyine oy çokluğu, 
evet. 
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04-Alınan Bağış ve Yardımlar ile Özel Gelirler- 12.000.000,00 TL 
BAŞKAN- Oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla kabul      
edilmiştir. 
05-Diğer Gelirler- 1.334.990.000,00 TL 
BAŞKAN- Oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla kabul      
edilmiştir. 
06-Sermaye Gelirleri- 150.010.000,00 TL 
BAŞKAN- Oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla kabul       
edilmiştir. 
08- Alacaklardan Tahsilat- ---- 
BAŞKAN- Oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla kabul       
edilmiştir. 
09- Red ve İadeler(-)- -298.000,00 TL 
BAŞKAN- Oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla kabul       
edilmiştir. 
TOPLAM- 2.676.000.000,00 TL 
BAŞKAN- Oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla kabul      
edilmiştir. 
 
2025 MALİ YILI AYRINTILI HARCAMA PROGRAMI TABLOSU: 
 
Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 
BAŞKAN- Mali yılı ayrıntılı, oylanması gereken maddeler bunlar. 
I. 3 Aylık (Ocak- Şubat- Mart)- 669.000.000 TL 
BAŞKAN- Oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla kabul      
edilmiştir. 
II. 3 Aylık (Nisan- Mayıs- Haziran)- 669.000.000 TL 
BAŞKAN- Oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla kabul      
edilmiştir. 
III. 3 Aylık (Temmuz- Ağustos- Eylül)- 669.000.000 TL 
BAŞKAN- Oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla kabul      
edilmiştir. 
IV. 3 Aylık (Ekim- Kasım- Aralık)- 669.000.000 TL 
BAŞKAN- Oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla kabul      
edilmiştir. 
TOPLAM- 2.676.000.000 TL 
BAŞKAN- Oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla kabul       
edilmiştir. 
 
2025 YILI GELİR BÜTÇESİNİN BİRİNCİ DÜZEYDE AYRINTILI FİNANSMAN 
PROGRAMI: 
 
I. 3 Aylık (Ocak- Şubat- Mart)- 669.000.000 TL 
BAŞKAN- Oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla kabul       
edilmiştir. 
II. 3 Aylık (Nisan- Mayıs- Haziran)- 669.000.000 TL 
BAŞKAN- Oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla kabul       
edilmiştir. 
III. 3 Aylık (Temmuz- Ağustos- Eylül)- 669.000.000 TL 
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BAŞKAN- Oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla kabul      
edilmiştir. 
IV. 3 Aylık (Ekim- Kasım- Aralık)- 669.000.000 TL 
BAŞKAN- Oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla kabul      
edilmiştir. 
TOPLAM- 2.676.000.000 TL 
BAŞKAN- Oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğuyla kabul      
edilmiştir. 
BAŞKAN- Bayraklı Belediyesinin 2025 mali yılına ait gider ve gelir bütçesi ile Tarife Cetvel-
lerinin ilgili mevzuatlarına uygun olarak hazırlandığı anlaşılmış olup oy çokluğu ile kabul 
edilmiştir. Ekli 2025 yılı Tarife Cetvellerini oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler?     
Etmeyenler? Oy çokluğuyla kabul edilmiştir. Evet, Bayraklı’mızın 2025 yılı bütçesi     
Bayraklı’mıza İzmir’imize hayırlı uğurlu olmasını diliyorum. Umarım bütçede beklediğimizin 
üstünde bir tahsilatla düşündüğümüz, hayal ettiğimiz çalışmaların ötesine geçecek imkâna 
sahip olabiliriz ve umuyorum ki yine düşünülen enflasyonun altına bir enflasyon durumu   
olarak merkezi hükümetimizin ekonomik politikası da başarılı olur, vatandaşlarımız da daha 
fazla enflasyon altında ezilmeden onlara belediyemizin imkânlarıyla daha iyi hizmetler      
sunabilmek için hep birlikte gelecek yıl daha iyi bir ekonomide görüşmek dileğiyle, buluşmak 
dileğiyle diyeyim. Bütçemiz Bayraklı’mıza tekrardan hayırlı olsun. Evet, arkadaşlar bütçeden 
sonra meclis üyelerimize ayrı bir toplantımız olacak. Önceki 5 yılda meclis üyeliği yaptığım 
dönemde de bir gelenek halinde bütçenin ardından meclis üyelerimizin bir oturumu oluyordu. 
AK Partili hem meclis üyelerimiz, Milliyetçi Hareket Partili aynı zamanda İlçe Başkanlarımız 
da gelmiş onları da davet ediyoruz. Onlarla ayrıca toplantı yapacağız. Arkadaşlar meclise   
katılmayan meclis üyelerimizin mazeretlerini… 
Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 
BAŞKAN- Konuşmayacaksanız geçeyim dedim. 
Emre DEMİR- Müsaadeniz varsa konuşmak istiyorum. 
BAŞKAN- Tamam, yok konuşabilirsiniz arkadaşlar. 
 
V. DİLEK VE TEMENNİLER 
 
BAŞKAN- Dilek temennilerde söz almak isteyen arkadaşımız? 
Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 
Latif AYDEMİR- Sayın Başkanım, kıymetli hazirun… 
Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 
Latif AYDEMİR- Başlayabilir miyim? 
BAŞKAN- Evet dinliyoruz. 
Latif AYDEMİR- Sayın Başkanım, kıymetli hazirun ben de hepinizi saygıyla selamlıyorum. 
Başkanım malum 15 yıldır Cumhuriyet Halk Partisi yönetiminde belediyemiz. Fakat        
edindiğim, biraz empati yapmak adı altında söz aldım. Bizler inşaat yaparken hani kaba    
inşattaki çalışacak demirci sayısı ya da betonla ilgili çalışan kalıpçı arkadaşlarımın sayısı   
bellidir. Benim fark ettiğim bir konu özellikle vatandaşın bizlerden gelen taleplerinden dolayı 
burasını Bayraklı’yı bir inşaat olarak düşünürsek 15 yıldır iktidar olduğunuz bir dönemde 
1500’e yakın çalışan arkadaşımızın olduğunu tahmin ediyorum. Burada sadece üzüldüğüm 
günde 12 ton asfalt Büyükşehir’den alındığını duydum fakat 6 arkadaşımızın asfalt serme ya 
da yamada çalıştığını buradan bir arkadaşla benim çocukluk arkadaşı olduğum için Mustafa 
SAYAN emekli oldu 5 ya da 4’e mi düştü bilmiyorum. Gönül ister bu 1500 kişi içinde benim 
şahsen burada bir müteahhit gözüyle baktığım zaman en az bir 20-25 arkadaşın olması gerekir 
diye düşünüyorum. Çünkü yollarımızdan gelen çok ciddi bugün dahi hemen hemen her gün 
aldığımız hepimizin yaşadığı sokakların tercümanı olmak adı altında söz aldım. Bunu        
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irdeleme imkânınız olursa ya da buranın bölük komutanı sizsiniz ama sokakta da hepimiz 
olduğumuz için bu konuyu dile getirmek istedim. Bir de muhtarlarımızla ilgili konular geldi 
geçti, bu muhtar arkadaşlarımızın bence tanıyıp tanımadığımız da olabilir. Rahmetli Sırrı    
AYDOĞAN Beyefendi 2004-2009 yılları arasında bizleri otobüse bindirirdi Başkanım,     
Bornova’da köylerden tutun İlçe Emniyetten ve birçok muhtarlıklarımızı özellikle ziyaret 
ederdik. Oradaki vatandaşlarımızın, azaların, muhtarlarımızın dilek ve temennilerini hep    
beraber kayıt alırdık ve sahada daha çok böyle yüzümüzün akıyla, görev aşkıyla devam   
ederdik. Bu konuyu da eğer uygun gördüğünüz zaman takvim diliminde hep beraber meclis 
olarak sizin bürokrat ve Başkan Yardımcısı arkadaşlarınız da olabilir. Ayrıca 25. Mahallemiz 
hayırlı olsun bu arada. Fakat ben… 
BAŞKAN- Büyükşehir’e gidecek. 
Latif AYDEMİR- Biliyorum. Buradan geçtiği için diyorum daha İçişleri Bakanlığı tarafı var 
bunun. Bir de Sayın Başkanım keşke bu Mistral ve Ege Perla ve Sheraton Otelin olduğu yer 
sözde Bayraklı Adliyesi olarak bilinen alanın o bölgede bulunan yüzlerce çünkü oradaki her 
bir dikey buradaki bizim en ufak Tepekule Mahallemizden bile fazla. O bölgeyi de istişare 
edip İzmir Valiliğimiz, parti büyüklerimizle de Bayraklı sınırına katarsak, Konak’ta orası 
çünkü üvey evlat görüyor ve orası Konak Adliyesi olarak, Bayraklı Adliyesi olarak bir nevi 
şey yapıyor. Çöpünü Konak alıyor ama karşısındaki yolu biz hizmetini vermiş oluyoruz. 
BAŞKAN- Çöpünü biz alıyoruz. 
Latif AYDEMİR- Biz mi alıyoruz? Bence almayalım Başkanım. Yani çünkü işten emekli 
olan arkadaşımız yerine bir çalışan arkadaşımızı alamadığımız bir dönemde hangi bölgeninse 
herkes kendi çöpünü kendi temizlesin. Bir de Sayın Başkanım bu Bayraklı Belediye          
Binamızın Sayın Hasan KARABAĞ tarafından yapıldı deyip hani geçen mecliste söz       
alamamıştım. Burada Sayın Valimiz tarafından da geçmiş Emniyet Genel Müdürümüz Erol 
AYYILDIZ diye hatırlıyorum. 8 milyon bir bedel ayrılmıştı bunun da bilinmesini istiyorum 
arkadaşlar tarafından. Bayraklı sınırlarımız içerisinde Başkanım bir de Sayın Milliyetçi     
Hareket Partisi İlçe Başkanımız Tuncay Bey de uyardı beni, onlar konuşamadıkları için biz de 
onların beden diliyiz burada. Metruk evlerin sayısının giderek arttığını ve içinde inanılmaz, 
yaşanılmaz bir tek tinerci ve balicilerin olduğunu burada arkadaşların ricasıdır bu konuda da 
arkadaşlarımız bu mahallelerimizde olan metruk evleri gözden geçirirlerse… Sonra Sayın 
Başkanım bugün Yamanlar’dan bir esnaf arkadaşımız aradılar. Ruhsat Müdürlüğü’ne        
geldiğini ve inanılmaz kendilerini kendi evinde hissettiğini söyledi. Bu da benim hoşuma gitti. 
Eleştireceğiz ama teşekkürü de yapacağız. Oradaki ilgili müdürümüz her kimse çalışan     
arkadaşlarımızı kutluyorum. O vatandaşın, esnafın selamını iletiyorum, teşekkür ediyorum. 
BAŞKAN- Biz teşekkür ediyoruz, hem bürokrat arkadaşlarımıza hem de teşekkürü ileten   
esnafımıza. 
Emre DEMİR- Sayın Başkan, kıymetli üyeler tekrar hepinizi sevgiyle selamlıyorum. Sayın 
Başkan Nisan ayından beri burada beraber mesai arkadaşlığı yapıyoruz sizlerle ve meclis  
üyesi arkadaşlarımızla. İlk günden bugüne dek siyaseti ve siyasi nezaketi korumak üzere bir 
takım konuşmalar yaptık. Tabi bu işin bir de buradan çıktıktan sonrası var. Maalesef bunları 
inanın istemeyerek konuşuyorum, üzülerek konuşuyorum. Biz buradan çıktıktan sonra mesela 
şahsen ben Murat Bey’in taziyesi varmış eğer bilseydik arardık. Başınız sağ olsun tekrar.  
Hakeza Yasin Bey, onların da başı sağ olsun. Bilmediğimiz için arayamadık. Bu tarz          
durumlarda meclis üyesi arkadaşlarımızı arayabiliriz ki arıyoruz da bu da hayatın olağan    
akışının içerisinde. Fakat şahsen söylüyorum ne dün, ne bugün ne de yarın hiçbir şekilde   
siyaseten hiçbir meclis üyesi arkadaşı aramadım, aramıyorum da ve kimsenin burada konuşup 
konuşmayacağıyla da asla ilgilenmedik, ilgilenmiyoruz da. Hatta ve hatta ben istiyorum ki 
bütün belediye meclis üyesi arkadaşlarımız burada konuşsunlar, bütün belediye meclis üyesi 
arkadaşlarımız Bayraklı’nın sorunlarıyla ilgili bir takım konulara değinsinler. Ama burada 
olmayanı söylemek, olmayanla hareket etmek çok da doğru değil. Tekraren ifade ediyorum, 
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bunu ifade etmekten de zul duyuyorum, kapalı kapılar arkasında önceki dönem belediye    
meclis üyelerimizle ve bizlerle ve burada benimle ve parti büyüklerimizle nasıl                  
konuşuyorsanız buradan sonra da aynı o şekilde konuşun kıymetli arkadaşlar. Ve tekraren 
ifade ediyorum Sayın Başkan, hiç kimseyi aramadık, kimsenin de ne ile konuşup                
konuşmayacağını,  ne ile ilgili konuşup konuşmayacağını asla konuşamayacağıyla ilgili asla 
ilgilenmiyorum. Arzu ettiğiniz her şeyi konuşabilirsiniz ki unutmayın, biliyorsunuz ben ilk 
günden bu güne açtığım bir Halk Konut meselesi var. Sayın Başkan bu… 
BAŞKAN- Bunu kimin için söylüyorsunuz? 
Emre DEMİR- Benim ve İlçe Başkanımızın, şimdi bu soru cevap eşliğinde gitmez Sayın 
Başkan bu konuyu… 
BAŞKAN- Hayır hayır… 
Emre DEMİR- Sizin de konudan haberiniz olduğunu biliyorum. Soru cevap eşliğinde gitmez 
lütfen sözümü bitireyim müsaadenizle. Ama İlçe Başkanımızın ve benim arayıp birileri ile 
konuştuğumuz ifade edilmiş ve bunlar da bize geldi. Bunu siz de biliyorsunuz. Biz kimseyi 
aramadık, aramayız da. Kimsenin de tekrar ifade ediyorum konuşup konuşmayacağı konularla 
ilgilenmeyiz. Burada herkese bir cevabımız var fakat ben biliyorum ki önümüzdeki günlerde 
burada konuşunca kişilerin bizlere cevabı olacak mı? Olmayacak mı? Bakacağız. Siyaset  
değerli arkadaşlar siyaset, nedir siyaset? Siyaset dünümüz, bugünümüz ve yarınımızdır,    
geleceğimizdir ve siyasetin tek limanı ahlaktır. Ahlaklı siyaset yapmamız lazım. Ben bugün 
ne konuşuyorsam yarın da onun arkasındayım değerli arkadaşlar. Tekraren hepinizi sevgiyle 
selamlıyorum. 
BAŞKAN- Siyaseten söylediklerini teoride herkes hemfikir, herkes katılıyor. 
Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 
BAŞKAN- Ama öyle durumlar da meclisimize yansımazsa mutlu oluruz yani kişinin yanlışı 
olabilir. 
Emre DEMİR- Ben nasıl ifade edeceğim sizin arkadaşlarınızdan birisinin, beni AK Parti İlçe 
Başkanı ve Grup Başkan Vekili aradı, konuştuk, saatlerce onlarla konuştuk ve benim         
konuşmamı istemiyorlar dediğine nasıl cevap verebilirim İrfan Bey? 
BAŞKAN- Arkadaşlar bağlamından koparılmış, size gelen bilgi farklı aktarılmış olabilir yani 
ona da pay verin hani. Kendi meclis üyelerimizin arkadaşlar siyasi parti fark etmeksizin    
herkesin ortak amacının Bayraklı’ya hizmet olduğunu biliyorum. Konulara yaklaşımlarımız 
farklı olabilir, her birimiz hayata ayrı yönlerden bakıyoruz. O sebeple zaten siyasi partiler 
vardır ve siyasi partilerin varlık sebebinin de tamamıyla hayata bakış noktasındaki             
ayrışmalarımız olduğunu biliyorum, buna inanmak da istiyorum. Buradaki hiçbir meclis   
üyemizin Bayraklı hassasiyeti, Bayraklı’nın hizmeti kısmının ötesinde bir yaklaşımı olduğuna 
inanmak istemiyorum. Her birimiz ortak bir amaçla burada Bayraklımıza hizmet edeceğiz, beş 
yılı birlikte geçireceğiz. O sebeple arkadaşlar her bir meclis üyesi arkadaşlarımdan özellikle 
ricam yanlış anlaşılmalara yer vermemek için, kimlerin yanlış anladığı ya da olumsuz bir bilgi 
aldığında ilgilisiyle konuşması. Buradaki meclisimizi bütün Bayraklı’daki yurttaşlarımız    
izliyor ve dinliyor. O sebeple Bayraklı’nın genelini ilgilendiren konularda konuşursak,      
bununla ilgili tartışmalarda bulunursak Bayraklımızın yararına olur. Ötesindekiler hem bizlere 
hem meclise hem buradaki bürokrat arkadaşlarıma hem de bütün bu Bayraklı’daki            
yurttaşlarımıza zaman kaybı olur. Evet, arkadaşlar meclise katılmayan meclis üyelerimizin 
mazeretlerini… 
Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 
BAŞKAN- Bir meclis üyemiz daha sanırım söz alacak. 
Erdal SEYİTLER- Sayın Başkan, sayın meclis üyeleri ilk önce bu bütçemizin hayırlara   
vesile olmasını diliyorum. Tabi dilek temennilerde bunu konuşmak istedim, merak ettiğim 
birkaç konu vardı Sayın Başkan. Denk bütçe dediniz konuşurken, ifade ederken, bütçeyi   
savunurken. Hizmet edilmesiyle alakalı kısıtlanmış bazı noktaları gördük orada Soner       
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kardeşimiz bir şeyleri ifade etmek istedi rakamları verirken. Yine devamında o denk bütçeyi 
savunurken bazı rakamlarda özel durumlar söz konusu düğün salonu gibi diğer alanlar gibi. 
Buralarda %100-%200 artışlar öngörülmüş 25’de. Zorunlu hallerde de %45-%60 ortalaması 
yakalanmış, o anlamda bir denklik var. Ama esas merak ettiğim dışarıda birçok arkadaşımızın 
da bu konuda merakı olduğunu biliyorum. İşçilere teklif edilen bir zam oranı var, 19,31.    
Bununla alakalı düşünceleriniz nedir onu öğrenmek istiyorum. 
BAŞKAN- Arkadaşlar görüşmeler sürüyor ama şöyle söyleyeyim demin ekonomiyle ilgili 
gerekenleri söyledim. İstiyorsanız sorular bitsin arkadaşlar ben bir bütününe cevap vereyim. 
Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 
BAŞKAN- Bilmiyorum ben onu biz meclisi yönetirken görmüyoruz. Evet, meclis üyem     
buyurun. 
M. Ramazan DEMİR- Başkanım öncelikle, önümüzdeki mikrofonlar çalışıyor mu? 
BAŞKAN- Çalışıyor. 
M. Ramazan DEMİR- Çalışıyorsa onları kullanalım. Kullanmıyorsak Letgo’ya koyup     
satalım belediyeye bir kâr olsun. Yani her seferinde bu mikrofon oradan oraya oradan oraya 
gezip duruyor. 
BAŞKAN- Şimdi siyasetçiler mikrofonu eline alıp öyle hitap etmeye alışkın oldukları için.  
M. Ramazan DEMİR- Neyse bugün gördüğüm kadarıyla herkes bir an önce bütçe de bitti 
çekip gidelim diye bakıyor. Ben bunu sadece latife olsun diye söyledim. Aslında soracak  
sorularım var. Bir sonraki meclise dilek ve temennilere bırakıyorum. Çünkü ağzımızın tadını 
bu gece bozmak istemiyorum diye bitireyim iyi akşamlar diliyorum. 
BAŞKAN- Teşekkür ederiz. Sağ olun. Arkadaşlar şöyle söyleyeyim dediğim gibi asgari    
ücretten memnun olan hiçbir kimse yok. Ancak bu belediyenin hizmetleri ile beraber         
sürdürülebilir bir ekonomisinin, mali durumunun olması gerekiyor ve şunu söyleyeyim benim 
teklif ettiğim bir durum yok, arkadaşlarım da biliyor. Ve açık yüreklilikle arkadaşlar 45 gün 
boyunca bütün mali durumları gelen herkesi, hiçbir kimseyi bir diğerinden ayırmadan bütün 
arkadaşlarımızla da sendikalarımızla da zaten paylaşıyordum. Gönül daha fazlasını isterdi 
herkes için. Memurları biliyorsunuz yılbaşında sanırım %25 civarında bir zam yapılmıştı. 
İkinci 6 ayda %19’luk bir tekrar enflasyon farkı olarak zam yapıldı memurlara. Sanırım ilgili 
arkadaşlarımız da memurlara yapılan zammı teklif etmişler. Ama şunu söyleyeyim arkadaşlar, 
bunları ödeyebilmek için de önce imkânınızın olması gerekiyor. Vergi Dairesi’nin şu an İller 
Bankası’na uygulanmış olduğu haczin %40'ından sonra yani bizim şu an sabit gelirimizin 
%40’ı haciz yoluyla kesiliyor. Şimdi bu kesinti yapılırken ben maaş ödeyebilmek için       
arkadaşlar gecemi gündüzüme katıyorum, var gücümle çalışıyorum. Bu gerçekliğin olduğu 
yerde kalkıp popülizm yapıp şunu vereceğiz, bunu vereceğiz, şöyle yapacağız demek gerçekçi 
değil. Benim amacım çalışan her bir arkadaşımın bütün hizmetlerden önce ay sonunda      
maaşını ödeyebilmek. Ama maalesef 4 yıldır ödenemeyen sigorta, vergilerle beraber şu an 
hesaplarımıza gelen hacizlerle biz uğraşıyoruz. Umuyorum ki daha iyi zamanlarda, daha iyi 
imkânlarla, daha iyi şartlarda arkadaşlarımızı çalıştıralım. 
Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 
Erdal SEYİTLER- Başkanım karşılıklı konuşma olmasın ama bu konuda… 
BAŞKAN- Siz konuştunuz daha sonra konuşursunuz. 
Erdal SEYİTLER- Bir katkı yapayım. Yani 19,31 dediğinizde yani şartlar bu bütçeye biz 
niye hayır dediğimizin ispatını da ortaya koymuş oldunuz. Yani siz sürdürülebilir bir şeyi 
ortaya koyamadığınız zaman üretemiyorsunuz, üretemeyince de burada hizmet noktasında 
çalışanları tatmin edemiyorsunuz noktaya geliyoruz. Tasarruf tedbirlerine takılı kalıyoruz 
veya hacizli rakamlara, hacizli olan bütçeye takılı kalıyoruz. Sizden gördüğüm, anladığım bu 
6 ay içerisinde hazır para gelirse ben bu belediyeyi yönetirim anlayışı var. Bunu arkadaşlarla 
bir daha değerlendirmenizi rica ediyorum. 
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BAŞKAN- Tamam teşekkürler. Hayır, soru cevap olmasın arkadaşlar ben son konuşup      
kapatacağım. Söyleyecek o kadar söz var ki şu an hani konuşmaya başlarsam, bozulmasın 
sebebi buraya dayanmıyor. %9 politik faizin dışarıda tefecilerle %60-70 enflasyonist         
ortamında kat be kat paraya değer katanların hiçbir iş yapmadan zenginleşmesi. Hazinenin 
yükünü şuan bütün Türkiye Cumhuriyeti’nin ödemeye çalışıyor olması.  Onlarca yanlışın   
sebebi biz değiliz. Yılda iki defa yapılan personelle ilgili geçmiş dönemlerde maaş             
iyileştirmesi belediyenin nasıl mali durumunu bozduğunun aslında en somut delili, göstergesi. 
Ekonomi olarak sadece Bayraklı Belediyesi değil Türkiye’deki bütün kamu kurumları       
etkilendiği gibi şu an herhangi Bayraklı’da üst düzey ayrı sanayi işi olanlar belki hariç geriye 
kalan herkes bunun mağduriyetini yaşıyor. Yani enflasyonist ortamlarda ay sonunu             
getiremeyen çalışanımız gibi ya da diğer yurttaşlarımız gibi belediyenin de ay sonunu,       
yılsonunu getiremeyişinin sebebi arkadaşlar Bayraklı Belediyesi değil. Personelle ilgili emin 
olun daha iyi hizmetler için daha fazla personel gerekiyor. Bugün birçok birimimizde emekli 
olan arkadaşlarımızın yerine diğer arkadaşları iki katı yükle taşıyor bu hizmetleri. Bütün bu 
eksiklerin farkındayız. Daha fazlası için resmi olarak yazmış olduğumuz yazılar var. Bunun 
yanında da birçok arkadaşım yine insanüstü bir performansla şu an bütün bu hizmetleri hayata 
geçirmeye çalışıyor. Keşke imkânlar da daha fazla olsa ama bu sadece bizim kabahatimiz 
değil. Gelir arttırma noktasında da arkadaşlar yine birçok çalışmamız var dediğim gibi bu 
geliri arttırmak için birçok hizmet evet zamlar da yapıldı. Hizmetler kısmına gelince de     
arkadaşlar Fen İşleri’yle ilgili sadece onu söyleyeyim bütçemiz az önce arkadaşımızın        
dediğinin çok ötesinde 129.335.000,00 TL bütçe. Park Bahçeler’le ilgili de 80 milyona yakın 
bütçe ayrılmış. Özel Kalem denilen harcama kalemlerinin çoğunu arkadaşlar personel gideri 
oluşturuyor. Geçmiş zamanlarda da milyonlarca gözüken personel, Özel Kalem onun bağlı 
olunan arkadaşlarımızın maaşı olarak. Başkan Yardımcılarımızın, Özel Kalem’de çalışanların, 
Özel Kalem Müdürümüzün, Özel Kalem personellerinin bütün maaşları gidiyor ve marifet 
değil arkadaşlar Özel Kalem’de ayrı harcamalar da olabilir. Ama ben başladığım günden beri 
arkadaşlar bir kuruş Özel Kalem’in yani Belediye Başkanı olarak Özel Kalem’deki yüküm 
sadece sabahtan gelip akşama kadar içtiğim çaydır emin olun.  O sebeple arkadaşlar ötesine 
girmeye gerek yok. Sayıştay Müfettişimiz de burada böyle yani belediyede… 
Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 
BAŞKAN- Fazlaca en başta kendim bu tasarrufu yapmaya çalışıyorum. Bütün                   
çalışanlarımızla birlikte büyük bir tasarruf içerisinde olduğumuzu da herkesin bilmesini    
istiyorum. Ancak Bayraklımızın bizlerden kalıcılaşmış, bir önceki mecliste anlattım sorunlar 
15 yıllık CHP yönetimiyle oluşmuş sorunlar değil. Bayraklımızın ilk yerleşiminin başladığı 
andan itibaren süre gelen kronikleşmişmiş sorunları var. Bunların başında da kentsel dönüşüm 
olduğunu sizlerle paylaşmıştım. Seçim döneminde fazlaca çünkü insan hayatını etkilediği için 
insanın hayatı söz konusu olduğu için birincil önceliğim bu kentsel dönüşümün hayata      
geçebileceği planları ve uygulamaları hayata geçirebilmek. Ama bunlar olduğunda da açık 
yüreklilikle sizlere söylüyorum en iyi plan yapılsa yine bir imkân gerektirecek. Bu imkân için 
de şu an %45'lerde olan faiz oranları ile hiçbir kimse hiçbir krediyi kullanamayacak. Bunlar 
normalleşmeden arkadaşlar ne kimseler iş yeri açabiliyor ne kimseler inşaatını yapabiliyor ne 
de kimseler depremde yıkılacağını bilmesine rağmen o evi inşa etme sürecine giriyor. Ve o 
sebeple arkadaşlar bütün bunların düzeltilmesi için siyasi partiler ayrım yapmaksızın herkesin 
taşın altına elini koyması gerekiyor. Bu sorunlar CHP'nin sorunu değil ya da belediyenin tek 
başına üstlenebileceği sorun değil. Bu sorunun sebebi de arkadaşlar sadece bir parti değil. 
Yıllardan süre gelen imar barışları, imar afları birilerinin yanlış yapılaşmasına siyasi oy    
kaygılarıyla tamamıyla yarının kendi partisinin oy hesabıyla yaklaşılmış yanlış davranışlar. 
Yani birilerini kırmamak için sadece bu kadarını söyleyeyim arkadaşlar, ne olduğunu herkes 
biliyor. 2025 yılı bütçemiz Bayraklımıza hayırlı olsun. 
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VI. TOPLANTIYA KATILAMAYAN MECLİS ÜYELERİNİN MAZERETLERİNİN 
GÖRÜŞÜLMESİ 
 
BAŞKAN- Meclise katılmayan meclis üyelerimizin mazeretlerini oylarınıza sunuyorum. 
Kabul edenler? Etmeyenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. 
 
VII.  TOPLANTI GÜN VE SAATİNİN TESPİTİ VE KAPANIŞ 
 
BAŞKAN- Bir sonraki toplantımız 1 Kasım 2024 Cuma saat 18:00.  
 
 
 
    İrfan ÖNAL 
Belediye Başkanı   
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